
Wiceprezydent  Bytomia  na
kongresie IIHF w Rzymie
Omówienie  programu  mistrzostw  świata  w  hokeju  na  lodzie,
zmiany w przepisach gry, kwestie finansowe oraz organizacyjne
były  głównymi  tematami  kongresu  IIHF  /Międzynarodowej
Federacji Hokeja na Lodzie/ w Rzymie, w którym udział wziął
wiceprezydent Bytomia Adam Fras, będący jednocześnie członkiem
zarządu Polskiego Związku Hokeja na Lodzie.

Podczas kongresu w stolicy Włoch poruszano nie tylko sprawy
związane z organizacją mistrzostw, ale również wyborem nowych
władz IIHF, które mają odbyć się we wrześniu 2020 roku w Sankt
Petersburgu.  Rozmowy  dotyczące  organizacji  mistrzostw
dotyczyły również naszego kraju, gdzie mają odbyć się aż trzy
turnieje  mistrzowskie  w  2020  roku  –  mistrzostwa  świata
seniorów dywizji IB, seniorek dywizji IB oraz juniorek do lat
18.

Nasze  propozycje,  dotyczące  trzech  MŚ  w  Polsce  zostały
przyjęte  bez  uwag.  My  zaakceptowaliśmy  plany  przedstawione
przez  Włochy  i  Ukrainę  (tam  zagrają  dwie  nasze  kadry)  –
wyjaśniła Marta Zawadzka, wiceprezes PZHL i członek zarządu
IIHF.

W trakcie rozmów podczas kongresu pojawił się także pomysł
organizacji  przed  startem  sezonu  ligowego  międzynarodowego
turnieju z udziałem mistrzów z takich krajów jak: Polska,
Białoruś, Litwy, Łotwy oraz Ukrainy. To bardzo interesująca
propozycja, nad która będziemy jeszcze dyskutować – podkreślił
wiceprezes PZHL Robert Walczak.

Warto  dodać,  że  w  obradach  kongresu  IIHF  wziął  udział
wiceprezydent  Bytomia  Adam  Fras,  który  pełni  społecznie
funkcję członka zarządu Polskiego Związku Hokeja na Lodzie. W
tym roku Adam Fras uczestniczył również w obradach kongresu
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Międzynarodowej Federacji Hokeja na Lodzie (IIHF), który w
maju odbył się w Bratysławie.


